
Styrelsemötesprotokoll Storsjöns segelsällskap 
 

 

 

 
Tid: 2 september kl.19.00 
Plats:  Klubbhuset 
 
Närvarande: Oskar Ivarsson Sofia Tano, Gustav Jernberg, Sten-Olav Bengtsson, Solveig 

Röisgård. 

 

§1.  Mötets öppnande 
 Mötet öppnades av Gustav Jernberg 

Till mötesordförande valdes Gustav. Till justeringsperson valdes Oskar Ivarsson. 

     
§2. Föregående protokoll  
 Protokoll från 2019-06-26 gicks igenom och lades till handlingarna. 

  
§3 Ekonomi 
 Båtinköp Laser1  37500 kr, Laser 2 45000 kr (40000 Nkr), Feva 39000kr, Jolle och  

segel mm 25000 (22829 Kr faktura lev.) Totalt båtinköp som genomförts 146500 

 Betalda Räkningar CG skickat till Kåre för registrering. 

  

 

§4 Inkommen post   
Inbjudan Idrottsforum 2019 har inkommit. Förra året deltog CG och Solveig. 

Solveig kan tänka sig att deltaga om det passar i kalendern. Solveig kollar med CG 

om han vill närvara även i år. 

  

 

§5 Rapporter (respektive sektionsansvarig rapporterar inom sina  
områden) 

  
 Kölbåt:  
 Vuxenseglarskola har genomförts vid två tillfällen. 

Tisdagsseglingar pågår, få båtar med i början av sommaren. Bättre uppslutning nu 

med 5-6 båtar per kväll. 

Åsön runt genomfördes i svag vind 24/8 med efterföljande fest 

Storsjön runt planeras till 14/9. 

 . 

  

  

Jolle:  Gjorda båtinköp se under punkten ekonomi §3 



Styrelsemötesprotokoll Storsjöns segelsällskap 
 Bidrag för båtinköp: SBU 50000, SSF 750000, Mirrorjolleförbund 11000, 

Kommunen 12000, SBU lokalt 10000 = 158000 som inkommit till oss. Bidrag 

kvar att disponera 11500 kr.   SSS insats hittills 0 kr. 

 

   Förslag att använda återstående medel till inköp av ny optimist till våren.  

 

Seglarskola har genomförts med Linus och Elias mfl som ledare. Det har varit 

fullbokat. Ett fåtal barn har fortsatt. 

Tyvärr har det varit få barn på kvällsseglingarna. Behövs troligen bättre 

framförhållning med fasta tider för träningarna. 

Uppdatering medlemsregister Sten-Olav och Solveig stämmer av.  

 
Anläggning:   

 Dörren på klubbhuset har målats. Vore bra med en klubbhusansvarig. 

  
 
§6 Övriga frågor 

Fråga om inbetalt medlemskap gäller för 2019 från Svante Nystrand. Styrelsen 

beslutade att Svantes medlemskap gäller 2019. 

 

Sofia ska gå igenom och uppdaterar informationen på hemsidan om hur man blir 

medlem då den idag är otydlig. 

  
§7 Beslut fattade under mötet 

Mötet beslutade att datum för upptagning av bryggor och båtar blir 5/10. Samling 

kl 10.00 på varvet. Solveig ordnar to-do lista för jolle. 

  

§8 Mötets avslutande 
Nästa möte är den 1 Okt 

 

 
 
 
Vid tangentbordet 
Gustav Jernberg 
 
 
 
 
Justeras 
Oskar Ivarsson 


